
Protokoll	styrelsemöte	
Datum: 2017-09-04 
Plats: Klubblokal hamnen 
Närvarande: Carl-Göran Persson, Per-Magnus Kikajon, Oscar Ivarsson, Åza Jorudd, Sten-
Ola Bengtsson, Henrik Jansson, Claes Hoglert, Solveig Röisgård 
 
§1 Mötets öppnande 

Carl-Göran öppnade mötet. Till sekreterare utsågs Carl-Göran Persson samt 
att justera protokollet utsågs Per-Magnus Kikajon 

 
§2. Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 
§3 Ekonomi 

Betalda räkningar har lämnats över till Kåre som bokför detta 
 Kåre gick igenom balans och resultat rapport. Vi ligger plus 83000 kr idag. 

Kåre fick uppdrag att dela upp resultatrapporten sektionsvis(Klubb, Jolle, 
Kölbåt, varv) till nästa styrelsemöte den 2 okt 

 Uppföljning vad avser inbetalda avgifter skall göras. Ansvarig Kåre och vad 
avser medlemsregister Sten-Ola. 

 Sommaravgifter kommer skickas ut till de som haft sin båt på varvet under 
sommaren. Undantag görs för de som är/varit sjuk och utlandskommenderad 
(FN) 
 

§4   Inkommen post 
Förfrågan angående segel till Mirror jolle har inkommit. Claes har svarat 
vederbörande och hänvisat honom till Jon Petter Högbom 

 Testning av vattenreningsutrustning har genomförts och med vårt 
godkännande hållit till vid vår mastkran. 

  
§5 Rapporter 

  Jollesektionen 

Seglarskolan för ungdomar har genomförts med bra deltagande av ungdomar. 

Den 7 oktober tar vi upp våra båtar. Information har gått ut till medlemmarna 
kring detta. 

Vi har ingått sponsoravtal med Jämtkraft som innebär att de skjuter till pengar 
men också uppgraderar seglen på Opti-jollarna. Motprestationen är att vi 
taggar segelskolan med #jämtkraft #framtidskraft samt bidrar till att sprida 
info om Jämtkrafts stöttning.  

 Kölbåt 

Vuxenseglarskola har genomförts med 6 deltagare. Åsön runt var ett lyckat 
arrangemang. Storsjön runt blev en tillställning med dåligt med vind.  

Vi kunde konstatera att vi under våren haft lågt vattenstånd i Storsjön detta 
kommer vi påtala till Vattenregleringsverket att ta upp samt ta hänsyn till.  

 

Anläggning  



På grund av privata skäl har vår varvschef sagt ifrån sig sitt uppdrag. Ny 
varvschef blir vår nuvarande Suppleant Oscar Ivarsson 

 

§6 Övrigt 

Henrik Jansson har sagt ifrån sig uppdraget som styrelse ledamot på grund av sitt 
nya jobb där han kommer jobba inom kommunen med just bidragsfrågor till 
idrottsklubbar. För att undvika en jävsituation så måste Henrik säga upp sitt 
uppdrag hos oss. 

Synpunkter har inkommit om att vi har nått den gräns som kan anses vara rimligt 
och att vi inte skulle kunna ta in fler motorbåtar på vårt varv. ”Vi är i grunden en 
klubb för segelbåtar och skall i första hand ta emot segelbåtar på vårt varv”. Vi har 
idag tagit in även motorbåtar då utrymmet har funnits men vi vill försäkra oss om 
att vi även fortsättningsvis kan ta emot segelbåtar. (detta är de argument som nu 
börjar inkomma) Styrelsen beslöt att vid nästa styrelsemöte bjuda in till diskussion 
kring detta. 

§7 Beslut tagna under mötet 

 Oscar Ivarsson får uppdraget som ny varvschef 

 Malin Göransson kommer som suppleant täcka för Henrik 

Vid nästa styrelsemöte kommer vi diskutera varvsfrågor och här bjuda in 
medlemmar som vill diskutera detta med vår styrelse. 

  

 

§8 Mötet avslutades 

 Nästa möte kommer vara den 2 oktober 

 

Vid Protokollet   Justeras 

……………………………………. ……………………………………. 

Carl-Göran Persson   Per-Magnus Kikajon 

	

	
	

 


